
Zápis ze setkání Školské rady dne 8. 10. 2024 

Přítomni: 
Ing. Jana Svašková, Ing. Lucie Pancířová, Mgr. Ing. Markéta Kosová, DiS. Klára Benešová,  
Ing. Fay Frydrýnová 
Omluveni: 

RNDr. František Šusta 

Host: 

Mgr. Šárka Hájková Heřmánková, ředitelka školy 

Jednání: 
1. Přivítání:  
Rada se schází po svolání paní ředitelkou v době po volbě nových členů, tj. rada zatím nemá 
svého předsedu. 
Paní ředitelka přivítala všechny přítomné a představila nové členy (nově zvolení zástupci 
rodičů: paní Fay Frydrýnová a pan František Šusta, pedagogů: Klára Benešová a Markéta 
Kosová, zástupci obce: Jana Svašková a Lucie Pancířová) a seznámila je s programem jednání 
(A. Volba předsedy ŠR, B. Schválení výroční zprávy za rok 2023–2024, doplnění školního řádu 
– téma „Poskytování zdravotní podpory žákům“, C. Ostatní, diskuze). 

2. Projednání jednotlivých bodů programu: 

A. Paní ředitelka navrhla na předsedkyni ŠR paní Kláru Benešovou. Jiný návrh nebyl vznesen. 

Paní Klára Benešová byla všemi hlasy pro zvolena předsedkyní ŠR. 

Další setkání ŠR svolává dle řádu předsedkyně ŠR. Kontakt na jednotlivé členy je uveřejněn 

na webu školy. 

 

B. Paní ředitelka zaslala s předstihem všem členům ŠR k prostudování znění výroční zprávy 

školy za období 2023–2024 a úpravu k doplnění Školního řádu „Poskytování zdravotní 

podpory žákům“.  Nikdo neměl žádné připomínky, Výroční zpráva za rok 2023–2024  

a doplnění Školního řádu bylo všemi hlasy pro školskou radou schváleno. 

 

C. Paní Pancířová vznesla dotaz na možnost zpětného vrácení čipu školní družiny po ukončení 

docházky žáka do školy. Dotaz bude směřován vedoucí školní družiny. Dále bylo diskutováno 

parkování v prostoru školy a možnost likvidace provozního objektu v blízkosti školy. Dále byla 

diskutována otázka realizace obecního hřiště. Obcí bude iniciována schůzka všech 

zúčastněných. Školská rada byla informována o potřebě zajištění toalety dětské ToiToiky, 

dotaz byl předán paní starostce. Vznesen dotaz na případnou možnost zakrytí vchodu do 

budovy školy. Dále potřeba upřesnit informace týkající se vyzvedávání dětí z družiny, předat 

rodičům informace ohledně zařazení dětí do příslušného oddělení ŠD. Diskuze nad 

zavedením čipového systému ve stravování a řešení otázky neplatičů.  

3. Zakončení, rozloučení. 

Dne 8. 10. 2024 zapsala Š. Hájková Heřmánková                                   Četli:   


